



THE ORCHESTRA ACADEMY  
HONG KONG

## The Orchestra Academy Hong Kong Fellowship Programme (2021/22 Season)

## 管弦樂精英訓練計劃 駐團學員培訓 (2021/22 樂季)

### Biography 簡介



#### **Vivian Shen Ting-chia, violin**

Born in Taipei, Vivian Shen graduated with First Class Honours in both her Bachelor's and Master's degrees in the Hong Kong Academy for Performing Arts (HKAPA) with full scholarships, under Prof. Michael Ma. Currently teaching at the HKAPA Junior Music Programme, Vivian also plays in the Nova Ensemble and is a freelance player with the Hong Kong Philharmonic Orchestra.

#### 沈庭嘉，小提琴

沈庭嘉生於台北，獲全額獎學金入讀香港演藝學院，師隨馬忠為教授，並以一級榮譽分別修畢學士及碩士課程。她目前任教於香港演藝學院青少年音樂課程，現為NOVA 室內樂團小提琴手，以及香港管弦樂團特約樂手。



#### **Victor Lee, double bass**

Born in Hong Kong, Victor Lee toured with the Asian Youth Orchestra to Europe and Asia, performing in the Lucerne Festival and Young Euro Classic. Victor received 2nd runner-up in the 1st Maggini International Bass Competition. He was also Winner of The Hong Kong Academy for Performing Arts' Concerto Trial. He graduated from The Hong Kong Academy for Performing Arts in 2020 and is currently pursuing his Masters' Degree in Colburn Conservatory of Music, under the tutelage of Peter Lloyd.

#### 李思熹，低音大提琴

李思熹生於香港，2020 年以一級榮譽資格於香港演藝學院畢業，現於美國科爾本音樂學院就讀碩士課程。李氏多年來獲獎無數，其中在 2018 年第一屆馬吉哈爾國際低音大提琴中獲得第三名。同年在香港演藝學院演奏曲比賽中獲勝。思熹活躍於本地社區及國際舞台，並曾為亞洲管弦樂團一員，遠赴美國亞洲，美國及歐洲等地方巡迴演出。



THE ORCHESTRA ACADEMY  
HONG KONG



### **Alice Hui Ka-ching, flute**

Alice Hui graduated from The Hong Kong Academy for Performing Arts (HKAPA) with First Class Honours and Ecole Normale de Musique de Paris with First Prizes. She won the Concerto Trial at HKAPA and was chosen as one of the Young Music Makers by Radio Television Hong Kong Radio 4 with the award of "Adjudicators' Choice". She has been playing as a freelance flutist and piccoloist with the Hong Kong Sinfonietta since 2014 and has worked with Asian Youth Orchestra, the Inheritance Philharmonic and Pro Arte Orchestra of Hong Kong for many years.

### **許嘉晴，長笛**

許嘉晴於香港演藝學院以一級榮譽畢業，其後考獲香港賽馬會音樂及舞蹈基金全額獎學金赴法國深造，以連續兩年第一名成績畢業於巴黎高等音樂師範學院。她曾在演藝學院的協奏曲比賽中獲勝，並獲香港電台挑選為樂壇新秀 2017 及獲得「評判之選」。她曾與香港小交響樂團、亞洲青年管弦樂團、傳承愛樂及其他多個樂團合作。



### **Fox Chan King-hei, bassoon**

Student of The Hong Kong Academy for Performing Arts under the tutelage of Kam Shui, Fox Chan King-hei is a recipient of the ABRSM Scholarships (2017-2021). He has just been selected to The Orchestra Academy (TOA) Fellowship Programme and will collaborate with the Hong Kong Philharmonic Orchestra for the 2021/22 Season. Being an active bassoonist in Hong Kong, Chan was also a member of the 29<sup>th</sup> Asian Youth Orchestra.

### **陳敬熙，巴松管**

陳敬熙現就讀於香港演藝學院，師承前港樂巴松管首席金瑞，2017 年至 2021 年間榮獲英國皇家音樂學院獎學金，並剛獲選為管弦樂精英訓練計劃 (TOA) 的駐團學員，將於 2021/22 樂季與香港管弦樂團合作及接受樂團培訓。他是一位活躍於香港各大樂團表演的巴松管手，亦是第 29 屆亞洲青年管弦樂團的成員。



THE ORCHESTRA ACADEMY  
HONG KONG



### **Kinson Chan, trumpet**

Kinson Chan graduated from The Hong Kong Academy for Performing Arts with Bachelor of Music and the San Francisco Conservatory of Music with Master of Music. He participated in the National Trumpet Competition in the U.S. in 2019 and won 3<sup>rd</sup> prize under small ensemble division. As an active orchestral player in Hong Kong, Chan has performed with various orchestras, including Hong Kong Philharmonic Orchestra, Hong Kong Sinfonietta, City Chamber Orchestra of Hong Kong and the Inheritance Philharmonic Orchestra.

### **陳健勝，小號**

陳健勝畢業於香港演藝學院，獲得音樂學士學位，並從舊金山音樂學院獲得音樂碩士學位。他於 2019 年參加了全美小號比賽，並在小型合奏組獲得了第三名。作為香港活躍的管弦樂演奏家，健勝曾與多個樂團合作演出，包括香港管弦樂團，香港小交響樂團，香港城市室樂團及傳承愛樂團。



### **Samuel Chan, percussion**

A top prize winner in numerous prestigious competitions, Samuel Chan's diverse performing experiences have taken him to celebrated concert halls in multiple continents. Samuel's past highlights include appearances as soloist with the Houston Symphony and Hong Kong Philharmonic Orchestra, as orchestral musician with the Malaysian and Hong Kong Philharmonic Orchestras, Hong Kong Sinfonietta, and in summers at the Lucerne, Verbier and Pacific Music Festivals. He toured around Europe as Co-principal with the World Percussion Group and has collaborated with such acclaimed artists as Lawrence Lesser, Angelo Xiang Yu, Orli Shaham, and Aiyun Huang. Samuel obtained his Artist Diploma from the Colburn School and Master of Music from The Juilliard School, as well as previously studied at the New England Conservatory and HKAPA.

### **陳梓浩，敲擊樂**

敲擊樂演奏家陳梓浩曾於多個國際音樂比賽中屢獲殊榮，他多元的表演足跡遍布各地知名音樂廳。梓浩過去的重要演出包括與休斯敦交響樂團和香港管弦樂團合演協奏曲，及以唯一香港代表以及聯合首席的身分，與世界菁英敲擊樂團於歐洲多國巡迴演出。他曾以管弦樂師身分參與馬來西亞愛樂、香港管弦樂團、香港小交響樂團的演出，亦曾是瑞士琉森、瑞士韋比爾亞、日本太平洋音樂節的樂團成員。他與多位著名音樂家合演過室樂，如雷沙、于翔、沙漢姆、黃愛雲等，更參與多位作曲家的作品首演，包括沙羅倫、譚盾。梓浩在香港土生土長，他於香港演藝學院畢業後，前往美國先後獲新英格蘭音樂學院及茱莉亞音樂學院頒授音樂學士和碩士學位，隨後於歌爾本音樂學院深造，獲頒最高演奏文憑。